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Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Stwierdzenie prawomocności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z I i II sesji. 
5. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 
6. Informacje Wójta Gminy o pracach między sesjami. 
7. Interpelacje. 
8. Zapytania. 
9. Uchwały 

a. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz 
na lata 2014 – 2024. 

b. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014 (zmiana VI). 
c. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Miłoradz. 
d. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie ustalenie zryczałtowanych diet dla radnych Gminy Miłoradz. 
e. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie ustalenie wysokości diet dla sołtysów Gminy Miłoradz. 
f. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy (zmiana I). 
g. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do opracowania nowego Statutu 

Gminy Miłoradz. 
h. Nr III. .2014 podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki rolnej nr 21/2 obręb 

Mątowy Małe stanowiącej mienie Gminy Miłoradz. 
10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 
11. Wolne wnioski i oświadczenia. 
12. Zakończenie obrad.   
Ad. 1 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel otworzyła III Sesję Rady Gminy Miłoradz.  
Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel powitała przybyłych Radnych, Wójta 
Gminy, Sołtysów, pracowników urzędu oraz gości (listy obecności stanowią załącznik Nr 1, 2 i 3 do 
niniejszego protokołu), na podstawie listy obecności radnych stwierdziła prawomocność obrad – na stan 
15 radnych udział w posiedzeniu bierze 14 radnych. 
Ad. 3 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
porządku obrad III Sesji. 
Uwag nie wniesiono. 
Porządek obrad III Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Ad. 4 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel zapytała, kto z radnych ma uwagi do 
protokołu z I i II Sesji. 
Radny Pan Władysław Strąk stwierdził, że w protokole z I Sesji na stronie 3 błędnie wpisano imię Radnego 
Kasperkiewicza. 
Na sesję przybyła Radna Pani Anna Celiowska – Nietrzebka. 
Wniosek Radnego Władysława Strąka o poprawne wpisanie imienia Radnego Kasperkiewicza w 
głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poddała pod głosowanie protokół z I Sesji 
Rady Gminy Miłoradz z przyjętą poprawką. 
Protokół z I Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poddała pod głosowanie protokół z II Sesji 
Rady Gminy Miłoradz. 
Uwag nie wniesiono. 
Protokół z II Sesji Rady Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad. 5 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poinformowała, że w każdą środę w godz. 
od 730 do 1000 będzie pełniła dyżury w Urzędzie Gminy. 
Ad. 6 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek uczestniczył w XI przeglądzie Jasełek powiatu malborskiego, który 
odbył się w Miłoradzu. W przeglądzie uczestniczyły dzieci oraz młodzież z naszych szkół. Stwierdził, że 
poziom występów był wysoki. 
Ad. 7 
Interpelacji nie zgłoszono. 
Ad. 8 
Radny Pan Władysław Strąk stwierdził, że w Ośrodku Zdrowia w Miłoradzu należy wyciszyć drzwi do 
gabinetu lekarskiego. 
Radny Pan Andrzej Kasperkiewicz zwrócił się z pytaniem, czy istnieje możliwość zwiększenia ilości godzin 
pracy lekarza w Kończewicach. Poinformował, że nie wszyscy zgłaszający się pacjenci są przyjmowani 
przez lekarza ze względu na krótki czas pracy lekarza. 
Radna Pani Grażyna Sadowska zwróciła się z pytaniem, kiedy zostanie zrealizowana modernizacja 
wodociągu z Miłoradza do Mątw Wielkich i Mątw Małych. Wg wcześniejszych zapewnień prace miały 
zakończyć się w miesiącu listopadzie br. 
Radny Pan Piotr Wojciechowski zwrócił się z prośbą o zorganizowanie w godzinach rannych autobusu z 
Pogorzałej Wsi do Miłoradza. Obecnie takiego połączenia jest brak, jedynie kursuje autobus realizujący 
dowozy szkolne. 
Radny Pan Wojciech Langowski poprosił o informację, czy jest planowany remont chodnika na odcinku 
Urząd Gminy – szkoła. Stan tego chodnika jest bardzo zły, a korzysta z niego duża liczba mieszkańców. 
Radny Pan Krzysztof Milewski zwrócił się z prośbą o podjęcie działań w celu oświetlenia odcinka drogi od 
osiedla w Kończewicach w kierunku dawnego PGR-u. Droga jest wąska i pozbawiona pobocza a natężeniu 
ruchu samochodów jest coraz większe. 
Radna Pani Grażyna Sadowska poprosiła o zamontowanie oświetlenia (typu Led – solarne) na przystanku 
autobusowym w Kłosowie. Z tego przystanku korzystają dzieci dojeżdżające do szkoły w Miłoradzu. 
Radny Pan Stanisław Niżnik także zwrócił uwagę na brak oświetlenia na końcu sołectwa Stara Wisła gdzie 
zlokalizowane są domki jednorodzinne. 
Radna Pani Anna Celiowska - Nietrzebka poinformowała, że za Gminnym Ośrodkiem Kultury i Sportu w 
Miłoradzu oraz na osiedlu w Miłoradzu między blokami mieszkańcy zgłaszają potrzebę zainstalowania 
oświetlenia. 
Ad. 9 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poprosiła Zastępcę Przewodniczącego Rady 
Gminy Miłoradz Pana Tomasza Żuchowskiego o prowadzenie dalszej części obrad. 
a. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz na lata 2014 – 2024. 
Projekt chwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.5.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miłoradz na lata 2014 – 2024 w głosowaniu jawnym została 
przyjęta 14 głosami za i 1 głosem przeciw. 
b. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2014 (zmiana VI). 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy. 
Skarbnik Gminy Pani Marzena Jendernalik omówiła zmiany w budżecie: 
ROLNICTWO I ŁOWIECTWO  
W rozdziale 01010 – Infrastruktura wodociągowa i sanitacyjna wsi zmniejsza się plan wydatków 
majątkowych o kwotę 192.000zł z tytułu rozbudowy oczyszczalni ścieków w Miłoradzu, jednocześnie 
zwiększa się plan wydatków majątkowych o kwotę 101.400 z przeznaczeniem na opłacenie rachunku za 
budowę kanalizacji sanitarnej w Bystrzu (roboty zamienne i dodatkowe).  
GOSPODARKA MIESZKANIOWA  
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W rozdziale 70005 – Gospodarka gruntami i nieruchomościami zmniejsza się plan dochodów majątkowych 
o kwotę 133.000zł z tytułu sprzedaży mienia gminy.  
ADMINISTRACJA PUBLICZNA  
W rozdziale 75023 – Urzędy gmin zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 60.000zł z tytułu 
rozliczenia podatku VAT za lata ubiegłe, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących z tytułu 
pozostałych usług o kwotę 107.600zł – z przeznaczeniem na zapłatę firmie za usługi dotyczące odzyskania 
podatku VAT z inwestycji.  
OBSŁUGA DŁUGU PUBLICZNEGO  
W rozdziale 75702 – Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek jednostek samorządu 
terytorialnego zmniejsza się plan wydatków bieżących o kwotę 90.000zł.  
OŚWIATA I WYCHOWANIE  
W rozdziale 80101 – w Szkole Podstawowej w Miłoradzu zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 
2.527zł z tytułu różnych dochodów, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o w/w kwotę z 
przeznaczeniem na zakup energii i pozostałych usług.  
POMOC SPOŁECZNA  
W rozdziale 85203 – W Ośrodkach wsparcia zwiększa się plan dochodów bieżących o kwotę 323zł z tytułu 
wpływów z usług, jednocześnie zwiększa się plan wydatków bieżących o w/w kwotę z przeznaczeniem na 
zakup środków żywności dla Środowiskowego Domu Samopomocy w Kończewicach  
ROZCHODY  
W § 991 – Udzielone pożyczki i kredyty plan po zmianie wynosi 9.561zł. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.6.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2014 (zmiana VI) w głosowaniu jawnym została przyjęta 14 głosami za i 1 głosem przeciw. 
c. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Miłoradz. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.7.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia dla Wójta Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
d. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie ustalenie zryczałtowanych diet dla radnych Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Miłoradz. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.8.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenie 
zryczałtowanych diet dla radnych Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym została przyjęta 11 głosami za 
i 4 głosami przeciw. 
e. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie ustalenie wysokości diet dla sołtysów Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Miłoradz. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.9.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie ustalenie wysokości 
diet dla sołtysów Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
f. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy (zmiana I). 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Miłoradz. 
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.10.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie powołania stałych 
komisji Rady Gminy (zmiana I) w głosowaniu jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
g. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie powołania komisji doraźnej do opracowania nowego Statutu Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Miłoradz. 
Radny Pan Władysław Strąk złożył wniosek aby w skład komisji do opracowania nowego Statutu Gminy 
Miłoradz weszły następujące osoby: Przewodniczący i Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz 
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oraz Przewodniczący wszystkich komisji stałych Rady Gminy Miłoradz. Ponadto stwierdził, że jeżeli są 
radni, którzy wyrażają chęć pracy w tej komisji to także mogą uczestniczyć w jej pracach. 
Radny Pan Wojciech Langowski wyraził chęć pracy w komisji do opracowania nowego Statutu Gminy 
Miłoradz. 
Radna Pani Grażyna Sadowska wyraziła chęć pracy w komisji do opracowania nowego Statutu Gminy 
Miłoradz. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski poddał pod głosowanie 
wniosek Radnego Władysława Strąka aby w skład komisji do opracowania nowego Statutu Gminy 
Miłoradz weszli radni: Dominika Wróbel, Tomasz Żuchowski, Sylwia Witek, Grażyna Sadowska, Wojciech 
Langowski, Mariola Gęsiarz, Władysław Strąk i Jarosław Mucha. 
Wniosek Radnego Władysława Strąka w sprawie ustalenia składu komisji do opracowania nowego 
Statutu Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym został przyjęty jednogłośnie. 
Radna Pani Grażyna Sadowska złożyła wniosek aby radca prawny przygotował ramowy projekt statutu do 
prac komisji. 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski poddał pod głosowanie 
wniosek Radnej Grażyny Sadowskiej. 
Wniosek Radnej Grażyny Sadowskiej w głosowaniu jawnym został odrzucony 5 głosami za, 8 głosami 
przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się. 
Więcej uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.11.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie powołania komisji 
doraźnej do opracowania nowego Statutu Gminy Miłoradz w głosowaniu jawnym została przyjęta 
jednogłośnie. 
h. Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski odczytał projekt 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działki rolnej nr 21/2 obręb Mątowy Małe stanowiącej 
mienie Gminy Miłoradz. 
Projekt uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy Miłoradz. 
Kierownik Referatu Rozwoju Pan Emil Jędrzejewski poinformował, że dotychczasowy dzierżawca 
wystąpił z pismem o wykup tej działki. Ponadto stwierdził, że radca prawny wydał opinię, że brak jest 
podstaw prawnych do przeprowadzenia przetargu ograniczonego. Wobec powyższego zostanie ogłoszony 
przetarg nieograniczony, po wcześniejszym dokonaniu wyceny przez rzeczoznawcę.  
Uwag nie wniesiono. 
Uchwała Nr III.12.2014 Rady Gminy Miłoradz z dnia 15 grudnia 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na 
sprzedaż działki rolnej nr 21/2 obręb Mątowy Małe stanowiącej mienie Gminy Miłoradz w głosowaniu 
jawnym została przyjęta jednogłośnie. 
Ad. 10 
Odpowiedzi na interpelacje 
Ad. 11 
Odpowiedzi na zapytania 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek w sprawie zakupu drzwi dźwiękochłonnych w Ośrodku Zdrowia w 
Miłoradzu stwierdził, że koszt to ok. 1200 zł i tym problemem zajmą się komisje Rady Gminy Miłoradz, 
które wypracują stanowisko w tej sprawie. Ponadto poinformował, że w dniu jutrzejszym jest 
zaplanowane spotkanie z dr Gutowskim na którym zostanie poruszony temat wydłużenia czasu pracy 
lekarza w Ośrodku Zdrowia w Kończewicach.  
W temacie komunikacji autobusowej stwierdził, że zostaną przeprowadzone rozmowy z przewoźnikami. 
Radna Pani Sylwia Witek poinformowała, że rozmowy z Panem Krzyżanowskim były prowadzone w br. ale 
ze względu na bardzo małą liczbę osób (1 – 2 osoby) korzystających z przewozu na odcinku Pogorzała 
Wieś – Miłoradz kursy zostały zawieszone. 
Kierownik Referatu Rozwoju Pan Emil Jędrzejewski poinformował, że podpisanie umowy z Wojewódzkim 
Funduszem Ochrony Środowiska będzie możliwe po wyborze wykonawcy robót. Przeprowadzono przetarg 
i ogłoszono informację o wyborze najkorzystniejszej oferty ale nie ogłoszono informacji o udzieleniu 
zamówienia publicznego gdyż nie posiadamy pozwolenia na budowę. Z informacji jakie posiada 
pozwolenie na prace ma zostać udzielone w najbliższych dniach. Zakończenie realizacji zadania jest 
planowane na luty – marzec przyszłego roku. 
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W sprawie chodnika na odcinku od Urzędu Gminy do szkoły stwierdził, że właścicielem jest powiat 
malborski. Wójt Gminy w dniu jutrzejszym przeprowadzi rozmowy z Panem Starostą Powiatu 
Malborskiego w tej sprawie. 
W temacie oświetlenia poinformował, że koszt postawienia lampy oświetleniowej to minimum 3 tys. zł i 
tym tematem zajmą się komisje rady gminy.  
Radny Pan Wojciech Langowski poprosił aby sprawę chodnika na odcinku od Urzędu Gminy do szkoły 
potraktować jako priorytetową.  
Ad. 12 
Radna Pani Grażyna Sadowska poprosiła o informację, jaki zakres prac jest przewidziany przy podłączeniu 
Mątw Wielkich i Mątw Małych do hydroforni w Miłoradzu i czy jest planowana wymiana rur azbestowych. 
Kierownik Referatu Rozwoju Pan Emil Jędrzejewski poinformował, że wg koncepcji przewiduje się 
częściową wymianę rur azbestowych oraz płukanie sieci wodociągowej środkami chemicznymi. 
Sołtys sołectwa Mątowy Wielkie Pan Marek Chmura poprosił o informację, czy uzgodniono z Panem 
Tymcem przeprowadzenie wodociągu przez jego działki. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek stwierdził, że przeprowadzenie wodociągu przez działki, które należą 
do Pana Tymca zostało z właścicielem uzgodnione i posiadamy stosowne pozwolenia. 
Radna Pani Anna Celiowska – Nietrzebka poinformowała, że została przez mieszkańców podpisana 
petycja w sprawie remontu chodnika przy ul. Głównej wzdłuż ogrodzenia Pana Tymca. Wcześniejsze 
ustalenia Starosty Powiatu Malborskiego, a Panem Tymcem zobowiązały Starostę do remontu chodnika. Z 
informacji jakie posiada wynika, że na ten cel starostwo otrzymało kwotę 12 tys. zł. Poprosiła Wójta 
Gminy aby tą sprawę pilotował. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel stwierdziła, że dnia 10 grudnia br.  
przekazała petycję Staroście Powiatu Malborskiego. 
Radny Pan Andrzej Kasperkiewicz poprosił o informację, czy w sołectwie Gnojewo powstanie świetlica. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek stwierdził, że w obecnej chwili nie jest w stanie odpowiedzieć, czy są 
środki finansowe na realizację zadania budowa świetlicy wiejskiej. Jeżeli odpowiednie środki finansowe 
będą to radni podejmą decyzję o budowie świetlicy wiejskiej. 
Radna Pani Grażyna Sadowska poprosiła aby radni zajęli się relacjami klubu sportowego GLKS DELTA 
Miłoradz z Zespołem Szkół i Przedszkola w Miłoradzu. Klub sportowy nie wnosi opłat za korzystanie z 
szatni, hali sportowej, boiska. Za wymienione obiekty płaci szkoła, która otrzymuje środki finansowe z 
subwencji oświatowej. Nakłady finansowe ponoszone przez Zespół Szkół i Przedszkola w Miłoradzu 
związane z korzystaniem przez klub sportowy z pomieszczeń szkoły mają wpływ na brak dodatkowych 
zajęć dla dzieci oraz brak logopedy.  
Dyrektor zespołu Szkół i Przedszkola w Miłoradzu Pan Andrzej Fijas poinformował, że na utrzymanie i 
pielęgnację boiska rocznie GLKS DELTA Miłoradz przekazuje kwotę 10 tys. zł. Ponadto stwierdził, że jest 
planowane spotkanie w celu przeanalizowania ponoszonych kosztów. 
Radny Pan Krzysztof Milewski poprosił o interwencję w sprawie przycięcia topól, wzdłuż drogi w 
Kończewicach, gdyż łamiące się gałęzie uszkadzają linię energetyczną. 
Kierownik Referatu Rozwoju Pan Emil Jędrzejewski poinformował, że został złożony wniosek o wycinkę 
topól wzdłuż drogi gminnej ale został przez starostwo odrzucony gdyż brak było dokumentacji technicznej 
na wykonanie chodnika na odcinku od osiedla do domków po byłym PGR-ze. Wniosek o wycinkę zostanie 
ponowiony. 
Radna Pani Sylwia Witek poprosiła aby na odcinku drogi powiatowej Pogorzała Wieś – Kraśniewo ustawić 
tabliczki informacyjne o nr domów, które zlokalizowane są w polach. Ponadto poprosiła o informację kto 
ma wykonać to oznakowanie. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek stwierdził, że jest to koszt gminy. 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel poprosiła aby sprawdzić opłaty za 
korzystanie z Orlika. Stwierdziła, że mieszkańcy informują, że coraz więcej osób przyjeżdża spoza terenu 
gminy gdyż w Malborku za korzystanie z takiego obiektu muszą wnosić opłaty. 
Radna Pani Grażyna Sadowska stwierdziła, że wg jej wiedzy za korzystanie z obiektu przez okres 5 lat nie 
można pobierać opłat. 
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Radna Pani Anna Celiowska – Nietrzebka poinformowała, że 28 grudnia br. członkowie Komisji 
Społecznej dokonają wyboru najładniej udekorowanej posesji Bożonarodzeniowej. Poprosiła aby 
stosowne ogłoszenia zostały wywieszone w sołectwach oraz na stronie internetowej urzędu. 
Ponadto poprosiła o informację w sprawie tablicy ogłoszeń przy GOKiS w Miłoradzu. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek stwierdził, że podobny wniosek o tablicę ogłoszeń wpłynie z sołectwa 
Gnojewo i realizację zakupu i montażu tablic trzeba będzie przesunąć na przyszły rok. 
Radny Pan Piotr Wojciechowski poprosił aby wprowadzić rejestrację pacjentów na konkretną godzinę. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek stwierdził, że podczas spotkania z dr Gutowskim poruszy ten temat. 
Sołtys sołectwa Mątowy Małe Pan Stanisław Sadowski poinformował, że od dwóch lat zgłasza problem 
wyrównania poboczy gdyż są tam duże dziury i przy mijaniu samochodów może dojść do uszkodzenia 
pojazdu. Poprzednia rada mimo zgłaszania tego problemu nie podjęła żadnych działań.  
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Miłoradz Pan Tomasz Żuchowski wyraził opinię, że nie zgadza 
się ze stwierdzeniem, „że poprzednia rada nie podjęła żadnych działań”. Wnioski, które były zgłaszane na 
sesji przekazywano wójtowi, który interweniował u właściciela drogi, którym jest powiat. 
Radna Pani Grażyna Sadowska poprosiła radnych aby zastanowili się nad przeznaczeniem środków 
finansowych na wykonanie dokumentacji technicznej kanalizacji Mątw Małych. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek stwierdził, że porozmawia z firmą, która wstępnie oszacuje koszt 
wykonania podłączenia Mątw Małych do kanalizacji gminnej. 
Sołtys sołectwa Mątowy Małe Pan Stanisław Sadowski poprosił aby radni pomyśleli nad dopłatą dla 
mieszkańców do budowy oczyszczalni przydomowych. 
Radny Pan Stanisław Niżnik zwrócił się z pytaniem, czy w przyszłym roku będzie kontynuacja utwardzenia 
drogi gminnej w kierunku Stara Wisła baza. 
Wójt Gminy Pan Arkadiusz Skorek poinformował, że w przyszłym roku będzie kontynuacja utwardzenia 
drogi gminnej. 
Ad. 13 
Przewodniczący Rady Gminy Miłoradz Pani Dominika Wróbel podziękowała obecnym za udział w 
obradach i ogłosiła zakończenie obrad III Sesji Rady Gminy Miłoradz. 
 
 
 

PRZEWODNICZĄCY RADY 
 

Dominika Wróbel 


